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Referat SKB Sortedamskolen  

Emne: SKOLEBESTYRELSESMØDE      
 
Nummer: 177  
 

Data om mødet 
 
Dato: 30.11.2023 

Tid: 17.00 – 20.00 

Sted: Ryesgade 120, 1.sal, 
personalerummet/møderummet 
på administrationsgangen 
 

 
AFBUD:  
Hesam Banje-Ali (HA) 
Helle Juhler-Verdoner (HJV) 
Johanne og Ghita 9.årgang 
Michael Bech 
Loubna Tahri 

Mødedeltagere:  
FORÆLDREREPRÆSENTANTER: 

Forperson “Jalloh” Sheku Amadu Jalloh (JS), Næst-forperson 
Majken Rostock (MR), Zostam Abdallah (ZA), Hesam Banje-Ali (HA), 
Loubna Tahri (LT) og Kristine Liv Lund-Pedersen (KP) 

 
 
ELEVREPRÆSENTANTER: Johanne og Ghita 9.årgang  
 
 
PERSONALEREPRÆSENTANTER: Michael Bech og Anabela Oliveira de 
Sa  
 
DAGLIG LEDELSE: Christian Bech og Xenia Kofoed Bennedsen 
 
  
 

 

Dagsorden:  Delmål/formål/uddybende forklaring:  Ansvar: Varighed: 
Cirka tider 

1.  
Valg af mødeleder 
 

 MR 
 

17.00 

2.  
Godkendelse af 
referat fra sidste 
møde  

Dette sker så vidt muligt skriftligt, via mail mellem 
møderne.    
 
Godkendt 

MR 17.10 

3.  
Godkendelse af 
dagsorden  
  

Det anbefales, at væsentlige ændringer til 
dagsorden fremsendes til formandskabet inden 
mødet.  
 
Godkendt 

 MR 17.15  
  
  
  

4.  

Ferieplan   

  

 

 

Forslag til kommende skoleårs ferieplan 
fremlægges  

 

Bilag 

Beslutning  

CB 17.20 
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CB fremlægger den vedhæftede ferieplan. MED har 
udarbejdet et udkast til ferieplanen med 200 
skoledage for skoleåret 23/24.  

Skolebestyrelsen godkender ferieplanen.  

 

5. 

Lukkedage for 
Fritidsinstitutionen 

Forslag til Fritidsinstitutionens lukkedage 
fremlægges. 

 

Bilag 

Orientering og beslutning 

Forslag til kommende skoleårs ferieplan 
fremlægges  

 

Bilag 

Beslutning  

CB fremlægger de vedhæftede lukkedage for 
KKFO’en. MED har udarbejdet et udkast til 
lukkedage på KKFO’en for skoleåret 23/24.  

Skolebestyrelsen godkender lukkedagene for 
KKFO’en.  

 

CB 17.30 

6.  

Input til budget i 
skoleåret 2024 

Skolebestyrelsen skal komme med input til 
budgettet.  

 

Drøftelse  

CB ønsker input til budgettet for kommende 
skoleår. CB varsler om en besparelse, som gør, at 
der ikke er mange muligheder.  

SKB-medlemmerne kommer med følgende forslag; 

Lejrskole 

Læsebogssystemer i indskolingen (er af dårlig 
kvalitet) 

Skolegårdene 

CB 17.35 

7. 

Drøftelse af årsmøde 
og oplægsholder 

 Bestyrelsen skal drøfte og beslutte oplægsholder  
 
Drøftelse og beslutning  
 
SKB-medlemmerne går videre med Maria Ørskov 
Akselvoll, der fortæller om det grænseløse 
forældreskab. 
CB kontakter Maria.  
CB taler med 7. årgang om at sælge forplejning på 
årsmødet som økonomisk hjælp til lejrskolen.  
 

CB 17.45 
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Pause og spisning    18.05 

8. 

Princip for Kontakt- og 
trivselsforældre  

Princippet skal drøftes og omskrives så det passer 
til nutiden.  
 
Bilag 
Drøftelse og beslutning  
SKB-medlemmerne drøfter princippet.  
Princippet skal ud på en rundspørge i alle 
afdelingerne, hvor vi undersøger udmønstringen af 
kontakt- og trivselsforældre samt forældrefidusen i 
indskolingen.  

CB 18.25 

9.  

Skolebestyrelsens 
arbejde  

JS ønsker at folde skolebestyrelses arbejde ud  
 
Orientering  
JS vil gerne opfordre til at skolebestyrelsen gør 
brug af deres politiske indflydelse. Nedstående link 
viser et eksempel på, hvordan skolebestyrelsen 
kan gøre en forskel på Nettos varelevering, der 
ikke blev til noget i Ryesgade. 
 
https://kobenhavnliv.dk/kobenhavn/politikere-
bakker-op-om-skole-og-beboere-ikke-mere-tung-
trafik-i-ryesgade 

JS 19.10 

10.  
Orientering fra… 
 

a. Leder  
Vi har modtaget en opsigelse på en af vores gode 
faste lærer på mellemtrinnet, som skal flytte til 
Jylland. Der er ansættelsessamtaler den 17.1 fra 
kl. 14. Vi ansætter også et barselsvikariat til 
indskolingen.  
Vi går ind i julemåneden med masse af 
traditioner, hvor vi slutter af i kirken. Vi har 
lukket for første runde af skoleindskrivningen og 
tallene ser rigtig godt ud taget betragtning af, at 
børnetallene er faldende i vores område.   
b. Personale  
Der er ansat nogle gode nye lærere i 
indskolingen, som er med til at give en rigtig god 
stemning i indskolingshuset.  
Dette års klippeklisterdag gik rigtig godt.  
c. Formandskabet  

 19.15 

https://kobenhavnliv.dk/kobenhavn/politikere-bakker-op-om-skole-og-beboere-ikke-mere-tung-trafik-i-ryesgade
https://kobenhavnliv.dk/kobenhavn/politikere-bakker-op-om-skole-og-beboere-ikke-mere-tung-trafik-i-ryesgade
https://kobenhavnliv.dk/kobenhavn/politikere-bakker-op-om-skole-og-beboere-ikke-mere-tung-trafik-i-ryesgade
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JS vil gerne anerkende MR’s rolle som næste 
forperson.  
d. Elever  

 

 

11. 
 Evt. 

Obs på at forældrene melder ferier ind i KKFO’en, 
da vagtplanlægningen er vigtig, for at ligge 
ressourcerne rigtigt i forhold til børnene.  

Alle 19.30 

12.   
Henvendelser fra 
forældre  

CB orienterer om henvendelser, der har været 
siden sidste møde. (Eleverne deltager ikke)  
 
 

CB  
 

19.40  
 

  
Punkter til kommende 
møder  
 
 
 
 

 
o Overblik og drøftelse af om vi skal 

begrænse brugen af skærme i 
undervisningen på baggrund af henvisning 
og viden fra 
hjerneforskere.https://www.berlingske.dk/
danmark/vores-boerns-hjerner-tager-
skade-af-en-tendens-i-folkeskolen-men-
det 
 

o Budgetopfølgning: Forbrug og prognose 
ca. pr. 31.12 (jan.) 

o Princip for lejrskole (feb.) 
o Princip for meddelelsesbog (jan.) 

  
  
  

  
  
  
  

 
 
  

https://www.berlingske.dk/danmark/vores-boerns-hjerner-tager-skade-af-en-tendens-i-folkeskolen-men-det
https://www.berlingske.dk/danmark/vores-boerns-hjerner-tager-skade-af-en-tendens-i-folkeskolen-men-det
https://www.berlingske.dk/danmark/vores-boerns-hjerner-tager-skade-af-en-tendens-i-folkeskolen-men-det
https://www.berlingske.dk/danmark/vores-boerns-hjerner-tager-skade-af-en-tendens-i-folkeskolen-men-det

